
                      
REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA BOL 
 
 
Na temelju članka 87. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Bol (“Službeni glasnik” 
Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19), Svjetlana Baković kao osoba imenovana od 
predsjednice vijeća, predlaže ovaj zapisnik sa 4/2023 sjednice općinskog Vijeća održane 
dana 24. listopada 2023. godine, sa početkom u 19.00 sati, u uredu Općine Bol. 
 
Nazočni: Nataša Paleka Jakšić (predsjednica općinskog vijeća), Zdravko Bartulović (prvi 
potpredsjednik općinskog vijeća), Tonči Buljan, Lea Marinković, Ivan Cvitović, Irena 
Eterović,  Tihomir Marinković, Ante Selak (drugi potpredsjednik općinskog vijeća). 
 
Izočni: Jakov Okmažić. 
 
Ostali nazočni: Katarina Marčić - načelnica Općine Bol, Stipe Karmelić - pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol, Svjetlana Baković dipl. iur.- zapisničar, Nives 
Mošić - voditeljica računovodstva, Joško Egekher- predstavnik medija.  
 
A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 8 vijećnika. 
 
B) Dnevni red, predložen u materijalima, je prihvaćen JEDNOGLASNO, te glasi:  
1) Rasprava i donošenje polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna općine Bol, za 
razdoblje siječanj- lipanj 2023. godine. 
- Izvještaj o izvršenju polugodišnjeg proračuna općine za razdoblje siječanj-lipanj 2023. 
- Obrazloženje o izvještaju polugodišnjeg proračuna 2023. načelnice Katarine Marčić 
2) Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama proračuna, odnosno o prvom 
rebalansu proračuna općine Bol za 2023. godinu. 
- Izvještaj prvog rebalansa proračuna općine Bol za 2023. 
- Obrazloženje prvog rebalansa proračuna općine Bol za 2023. 
- Plan mjera za raspodjelu viška prihoda poslovanja 2023. 
3) Rasprava i prihvaćanje programa gradnje komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
(izmjene i dopune). 
4) Rasprava i donošenje programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
(izmjene i dopune). 
5) Rasprava i donošenje odluke o usvajanju plana zaštite od požara općine Bol. 
- Plan zaštite od požara 
6) Rasprava i donošenje odluke o usklađenju procjene ugroženosti od požara i tehnoloških 
eksplozija općine Bol 
- Procjena ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija 
7) Rasprava i donošenje suglasnosti na izmjene i dopune Statuta općinske knjižnice „Hrvatska 
čitaonica Bol“. 
8) Rasprava i donošenje odluke o pripadnosti lokalnoj akcijskoj grupi Brač 
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9) Rasprava i donošenje odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom 
turističke sezone u 2024. godini. 
10) Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama odluke o koeficijentima za 
obračun plaće redara. 
11) Rasprava i donošenje odluke o socijalnoj skrbi općine Bol (izmjene i dopune naknada). 
12) Rasprava i donošenje odluke o visini naknade za rad članovima općinskog vijeća. 
13) Rasprava i donošenje odluke o dodijeli novčane pomoći i novčanih nagrada učenicima i 
studentima. 
14) Rasprava i donošenje odluke o načinu obavljanja prijevoza putnika cestovnim vlakom. 
15) Rasprava i donošenje zaključka po molbi grupe korisnika koncesijskih odobrenja sa plaže 
Zlatni rat 
 
C) Primanje na znanje zapisnika sa 3/2023 sjednice vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je konstatirala da nije zaprimljena ni 
jedna  pismena primjedba na zapisnik sa 3/2023 sjednice Općinskog vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je utvrdila da nema usmenih primjedbi 
na zapisnik. 
Zapisnik je primljen na znanje sukladno članku 88. Poslovnika Općinskog vijeća („Službeni 
glasnik“ Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19). 
 
D)    Usmeno izvješće načelnice o radu općine Bol od posljednje sjednice vijeća 
Načelnica je kazala de je Ured za graditeljstvo u lipnju potvrdilo parcelacijski elaborat za 
stanove POS-a. Istovremeno je predan na katastar i projektantskom uredu na projektiranje. 
Istaknula je da smo Idejno rješenje stanova  dobili u rujnu međutim primijećeno je da to ne 
može biti sasvim u skladu sa prostornim planom. Stanovi su bili preveliki odnosno tlocrtno u 
odnosu na površinu parcela postotak izgrađenosti je bio prevelik. Projektanti su rekli da je 
nemoguće zadovoljiti naš projektni zadatak ukoliko je potrebno pridržavati se svih odredbi 
plana i zbog toga smo u uredu APN-a u rujnu održali sastanak. Prema njihovim riječima 
maksimalno mogu na toj parceli uz zadovoljenje uvjeta prostornog plana projektirati 6 
stanova po standardu POS-a, što znači da je za četveročlanu obitelj predviđeno 60 m2, za 
tročlanu 55 m2, dvočlanu 44 m2, a za jednočlanu 40 m2.  
Osim toga cijeli projekt poticane stanogradnje je postao upitan s obzirom na zakonom 
propisanu etalonsku cijenu građenja od oko 900 EUR/m2, dok su realne cijene gradnje, s 
obzirom i na standarde POS stanova, danas daleko veće.  
Kazala je da sada čekamo drugo idejno rješenje, međutim izgledno je kako od stanova za 
kadrovske potrebe Općine neće biti ništa, a upitno je i hoće li svih 8 zainteresiranih obitelji 
dobiti svoj stan. Što se tiče cijene građenja, prema iskustvu APN-a u zadnje vrijeme grade se 
stanovi POS-a tamo gdje Općine i gradovi odluče platiti razliku između propisane i stvarne 
cijene građenja no to ostaje za neku daljnju fazu, odnosno fazu u kojoj se bude tražio izvođač 
pa se može o tome i naknadno odlučivati. 
Načelnica je kazala da Grabov rat priprema rasvjetna tijela i za koji dan bi trebao započeti sa 
izmjenom javne rasvjete u centru mjesta, a do kraja godine i sa postavljanjem kandelabra i 
rasvjetnih tijela u Murvici. Naručen je dodatan stup i reflektori za igralište Poljana. 
Na dijelu  šetnice od Bretanide do centra Marjan također nedostaje rasvjeta. Šetnica je 
posebno osjetljiva s obzirom na stoljetne borove i kopanje  kanala za postavljanje kablova a i 
temelja stupova. Radi se elaborat kojim ćemo onda dovršiti preostali dio i legalizirati 
postojeću rasvjetu. 
Načelnica je kazala kako još uvijek nam nisu poznati rezultati natječaja LAG-a na koji smo 
prijavili projekt preuređenja  kuhinje i praonice Dječjeg vrtića, ali i ostale opreme u ukupnom  
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iznosu od 80.000 EUR, a od čega maksimalno možemo dobiti potporu u visini 65.000 EUR. 
Odmah po objavi rezultata i eventualnom dobivanju sredstava krenuti će se u provedbu. 
Projektantski ured radi na idejnom rješenju uređenja vrtića gdje je glavna ideja da se otvorena 
terasa iznad Studenca zatvori u multifunkcionalnu prostoriju, osim toga rekonstrukcijom i 
nadogradnjom nekih dijelova dobilo bi se na funkcionalnosti i radnih soba i zajedničkih 
dijelova i ureda za zaposlene. Dio projektnog zadatka je i energetska učinkovitost te vizualni 
identitet zgrade kao vrtićke zgrade. Sve te izmjene potrebno je definirati sa konzervatorima 
stoga kad mi odobrimo rješenje isto se treba sa njima uskladiti. 
Načelnica je izvijestila vijećnike kako pripremamo novu prijavu na natječaj Ministarstva 
kulture za opremanje, konkretno kompletan razglas i pojačala, novi procesor zvuka, dodatno 
postolje za projektor, prenaponska zaštita/ besprekidno napajanje za projektor i audio 
pojačala, te materijal za spajanje i instalacija. Sve navedeno je za ljetnu kino terasu, a 
procijenjena vrijednost opreme je oko 30.000, 00 EUR. 
Između dvije sjednice riješeno je i pitanje provedbe geodetskog elaborata u katastru, a zatim i 
u  zemljišniku i čestica kina ima novi broj i opis Javna zgrada. Kazala je da još čekamo 
uporabnu dozvolu iako je evidentno da je izgrađena prije 15.2.1968.  i da od tada nije 
mijenjala svoj oblik. 
Što se tiče projekta rekonstrukcije kina, projekt je gotov i predan na konferenciju e - dozvole. 
Rokovi su se malo pomakli s obzirom da smo u fazi projektiranja imali neke nove ideje i  
projektant je preuzeo na sebe obvezu projektiranja izrade platna i nove konstrukcije za ljetno 
kino i obvezu projektiranja  uređenja prostorija ispod bine.  
Kao i projekt DVD Doma, to je projekt koji pripremamo za natječaj za otoke a poziv 
očekujemo u prvom kvartalu 2024. godine. 
Načelnica je kazala kako se u dogovoru sa Nikolom Popićem i konzervatorima radi na 
idejnog rješenja ograde na Studencu. Cilj je da bude što manje upadljiva, a svi se slažu da bi 
estetski  sigurno bilo ljepše bez ograde kao i do sada, ali  s obzirom na visinu, iz sigurnosnih 
razloga ograda ipak mora biti. Osim ograde još nedostaje i rasvjeta koja će se ugraditi u fugu 
poklopnice ispod ograde. 
Vezano uz radove u Murvici načelnica je istaknula kako su uglavnom svi završeni osim 
manjih detalja. Odrađena su testiranja i uređaj i crpna stanica su spremni za rad. Sada slijede 
priključenja. Mještani su dobili obavijest, njih 30-tak a 15 ih se već javilo i Vodovod Brač 
priprema ugovore i dogovaraju spajanja.  
Načelnica je upoznala nazočne da su po usklađivanju sa konzervatorima zatraženi  
javnopravni uvjeti za ulicu Ante Radića.  Ulica Ante Radića ima površinu 680 m2, a središnji 
koridor koji je nekad bio zemlja, sada se planira prekriti kamenim popločenjem, dok se 
postojeći koguli na bočnim stranama ulice uklanjaju te se postavljaju novi.  
Načelnica je kazala da su prošlog tjedna započeli su radovi na Vukovarskoj ulici. Još ranije je 
izvođač dobavio materijal tako da ne bi trebalo biti zastoja u izvedbi i moglo bi se završiti u 
zadanom roku. 
Načelnica je upoznala vijećnike da su započeli arheološki radovi na šematoriju. 
Naime, natječajem iz srpnja osiguran je izvođač radova za sondažna arheološka istraživanja 
koja su prošlog tjedna započela. Konzervatorski odjel Split nadzire radove i za sada su 
otkriveni brojni grobovi. Očekuje se da ćemo dobiti nalog konzervatora da se površina 
sondiranja i proširi. 
Sve je to preduvjet da se taj prostor uredi, prije svega popločenjem partera. 
Načelnica je kazala da je Geodetski zavod Rijeka dostavio je izvješće stanja zaduženog 
korisnog prostora na probnom području Bola i rezultati su zadovoljavajući. Došli su do 
podataka da je razlika u neto korisnoj izmjeri na terenu oko 16% veća od baze, dok 
uobičajene izmjere budu razlike i do 100%. Osim same izmjere dobili smo i neke druge 
podatke, poput pokrivenosti krovova azbestom gdje je utvrđeno da je samo jedan krov  od 



 
 
 

4 

Eternita, te da je 1,7 t materijala kojeg treba ukloniti i propisno skladištiti.  Primjerice u tom 
obuhvatu  se nalazi i 14 bazena. U sufinanciranju izmjere sudjeluju i Hrvatske vode. 
Načelnica je još prošli put izvijestila vijećnike da smo uknjižili Općinu Bol kao vlasnika čest. 
zem. gdje se planira graditi DVD Dom, te da smo u međuvremenu uz odluku Vijeća i DVD-a 
ukinuli i pravo građenja na toj čestici, tako da je vlasnički list čist. Čeka se natječaj, a prema 
zadnjim informacijama očekuje se usvajanje Teritorijalne strategije na idućoj Županijskoj 
skupštini, a odluka o financiranju od strane Ministarstva se očekuje do prosinca. Nakon 
odluke o financiranju, a najkasnije do kraja prvog kvartala 2024. se očekuje natječaj za našu 
županiju. 
Načelnica je kazala da je prošli tjedan održan još jedan zajednički  sastanak sa predstavnicima 
Hrvatskih voda i Hrvatskih cesta na kojem dogovaramo sufinanciranje bujičnog kanala uz 
Bračku cestu. 
Na sastanku prije toga, u lipnju, donesen je zaključak da nije primjereno glavnu prometnicu 
na ulasku u mjesto samo vratiti u prvotno stanje zbog velikog obuhvata gradilišta, već  je 
potrebno u cijelosti rekonstruirati. Zbog toga je Općina raspisala natječaj za projektiranje koji 
prema projektnom zadatku Hrvatskih cesta treba projektirati 400 m ceste odnosno obnoviti 
kolničku konstrukciju, sustav odvodnje, nogostup i prometnu opremu i signalizaciju. Veći dio 
tih radova trebale bi na sebe preuzeti Hrvatske ceste. 
Što se tiče bujičnog kanala dio radova koji se tiče Hrvatskih voda  financirati će u iznosu od 
70% (primjerice elektroinstalacije i slično ne financiraju uopće).  
Dakle čim projektant dovrši izvedbeni projekt ceste, spajaju se troškovnici oba projekta i traži 
se izvođač javnom nabavom. Investitor će biti Općina Bol dok ćemo sporazumom sa 
Hrvatskim vodama i Hrvatskim cestama definirati udio financiranja. 
Načelnica je kazala kako se osim te ceste planira odnosno projektira rekonstrukcija 
zaobilaznice u duljini oko 630 m od kuće Buljan do spajanja sa ulicom Tina Ujevića.  
Postojeće stanje je nezadovoljavajuće, neravnost završnog asfaltnog sloja, nekvalitetno 
izvedena kolnička konstrukcija, nedostatak kontinuiteta pješačke staze. 
Projektira se i ulica Ivana Mažuranića zbog problema sa bujicama za vrijeme kiša, a i 
nastavak uređenja ulice Domovinskog rata s obzirom da je asfalt prije nekoliko godina došao 
da Villa Daniele, a od rampe do kuće Sekulović je u derutnom stanju zbog uništenog 
betonskog sloja. 
Načelnica je kazala kako neće biti potrebe da dovršimo postupak ID UPU-a Sv. Lucija s 
obzirom da smo uknjižili i posljednju spornu česticu i sada nema prepreke za izdavanje 
građevinske dozvole za II. Fazu. Projekt je predan na dobivanje javnopravnih uvjeta. Po 
dobivanju uvjeta moći ćemo predati projekt na dobivanje građevinske dozvole za drugu fazu. 
Što se tiče prve faze „parkirališta“ na novom groblju, građevinsku dozvolu smo dobili i 
raspisana je javna nabava za izvođenje radova koja je u tijeku. Predviđeno vrijeme gradnje do 
sezone 2024. godine,  sve pod uvjetom da bude ponuda izvođača i da te ponude budu 
prihvatljive. 
Načelnica je upoznala nazočne kako je od 1. srpnja četvero policajaca  bilo je smješteno u 
Bolu, a da su sredinom rujna otišli.  Smještaj i prehranu za njih zajednički smo financirali sa 
Općinama Selca i Pučišća. 
Sigurnosno stanje u Bolu kao i do sada bilo je zadovoljavajuće, bez nekih većih incidenta, a 
sigurnosti i redu svakako je pridonijelo i angažiranje privatne zaštite, odnosno redara u luci 
Bol. 
Vezano uz turističke pokazatelje načelnica je istaknula da je u prvih 9 mjeseci ostvareno 
546.605 noćenja što je 6% više i 100.200 dolazaka što je 10% više nego lani.  Srpanj i 
kolovoz su bili na istoj razini, a u rujnu je bilo  17% više dolazaka i 8% više noćenja. U svim 
oblicima smještaja u rujnu je ostvaren rast turističkih pokazatelja. Očekujemo dobre rezultate 
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i za listopad s obzirom na lijepo vrijeme i posebno dobru popunjenost hotela organiziranim 
kongresima. 
Načelnica je upoznala vijećnike sa problematikom odlaganje miješanog komunalnog otpada. 
Naime, prošli tjedan su svi brački načelnici zaprimili iz ureda gradonačelnice Supetra 
obavijest o obustavi primanja otpada na odlagalište Kupinovica. 
Prije 6. mjeseci Ustavni sud je donio odluku da  Odluka o redoslijedu i dinamici zatvaranja 
odlagališta iz 2019. godine  nije u skladu sa Ustavom RH, odnosno da je takvom odlukom 
između ostalog opasno ugroženo temeljno pravo na zdrav život i okoliš građana grada 
Supetra. 
2019. donesena je Odluka o redoslijedu i dinamici zatvaranja odlagališta. Za Brač je to 
značilo da će se odlagalište Košer u Općini Pučišća zatvoriti i sanirati, dok će se otpad sa 
cijelog otoka odnositi privremeno na Kupinovicu kod Supetra sve dok se ne otvore regionalni 
centri za prikupljanje otpada. 
Na tu odluku se Grad Supetar žalio Ustavnom sudu. 
U propisanom roku od  6 mjeseci Ministarstvo gospodarstva je izmijenilo navedenu odluku i 
ona je sada kao takva i dalje važeća, odnosno Košer je i dalje zatvoren, a Kupinovica jedino 
odlagalište otpada na Braču i u obvezi i dalje prikupljati otpad iz svih JLS. Ono što grad 
Supetar pokušava je osigurati  dodatna sredstva za sanaciju odlagališta. Na samom početku 
bilo je dogovoreno da Fond preuzima na sebe  50% financiranja sanacije, zatim se to podiglo 
na 75% a zadnjom odlukom taj postotak je 90%. Naime dodatnim količinama otpada trošak 
sanacije se povećava na dnevnoj bazi i sada se kreće oko 5,5 milijuna eura i gotovo svaki 
postotni udio financiranja za grad Supetar je veliko opterećenje. 
Načelnica je kazala kako u svakom slučaju podržava svaku aktivnost grada Supetra u 
pokušajima da za svoje građane osigura bolje uvjete. 
Međutim, istaknula je kako ta podrška prestaje u onom času ako bi se dovelo u pitanje 
zdravlje Bolki i Boljana, a i stanovnika ostalih općina ako gradonačelnica bude inzistirala na 
tome da ne prima otpad. 
Općini Bol, a i drugim Općinama ta Odluka je nametnuta i mi ničim na nju nismo mogli 
utjecati. Istaknula je kako mi uredno izvršavamo svoje obveze plaćanjem tzv. eko renti gradu 
Supetru kao što smo ranije plaćali Općini Pučišća, a i koncesionar Tomić za svaki deponirani 
kilogram plaća naknadu koju ranije nije morao s obzirom da je posjedovao vlastiti deponij. 
Načelnica je kazala da je u idući petak imala dogovorenu koordinaciju načelnika, međutim 
dobili su i poziv Fonda za zajednički sastanak u četvrtak. 
Nakon toga sastanka će imati više informacija. 
Načelnica smatra kako je  gotovo sigurna da će se odlaganje otpada nastaviti kao i do sada, s 
obzirom na obavijest iz Fonda da će preuzeti na sebe 90% financiranja sanacije deponija što je 
i bio zahtjev grada Supetra. 
 
E)    Vijećnička pitanja, prijedlozi i pohvale 
Tihomir Marinković je pitao načelnicu je li prihvatila novi cjenik tvrtke Michieli Tomić d.o.o. 
za  odvoz komunalnog otpada, odnosno je li došlo do povećanja cijene odvoza komunalnog 
otpada. 
Načelnica je kazala da se nije mijenjala cijena odvoza komunalnog otpada, odnosno da nije 
prihvatila novi predloženi cjenik. 
Tihomir Marinković je pitao kakvi su financijski rezultati tvrtke Grabov rat ove turističke 
sezone u usporedbi sa lanjskom. 
Načelnica je kazala da još nema potpune podatke, ali prema njenim saznanjima rezultati 
poslovanja su bolji nego lani, osobito od djelatnosti na plaži Zlatni rat i u luci, dok su neki 
segmenti poslovanja na prošlogodišnjem nivou. 
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Tihomir Marinković je pitao da li su rađene inventure poslovanja tvrtke Grabov rat  na plaži 
Zlatni rat, te kakvi su rezultati tih inventura. 
Načelnica je kazala da ne raspolaže tim podacima. 
Tihomir Marinković je pitao je su li svi koncesionari na pomorskom dobru podmirili svoje 
obveze prema Općini Bol. 
Načelnica je kazala da je velika većina koncesionara već podmirila sve obveze. 
Tihomir Marinković je pitao što je napravljeno na uređenju prostora i poboljšanju ponude na 
Vidovoj gori. 
Načelnica je kazala da je na Vidovoj gori postavljen javni WC, da je uveden odvoz otpada te 
da su postavljeni punktovi za popravke bicikli. 
Načelnica je kazala da smo zaprimili ponudu Planinarskog doma Mosor za prodaju 
planinarskog doma na Vidovoj gori. Smatra da je ponuda primamljiva, ali da u toj oblasti 
vlada pravna nesigurnost jer postoji inicijativa Vlade RH da svi planinarski domovi postanu 
vlasništvo Republike Hrvatske. Načelnica smatra da se vlasništvo doma na Vidovoj gori treba 
utvrditi u sudskom postupku pravomoćnom sudskom odlukom ili odlukom Vlade RH. Sve 
drugo je rizično i može biti štetno za općinu. 
Tihomir Marinković je pitao koliko je koštalo „uređenje“ Krojevih skalina. Smatra da su sada 
u puno lošijem stanju nego što su bile prije „uređenja“. Također je pitao da li je ishođena 
suglasnost Konzervatorskog ureda  za postavljanje  rukohvata na Krojevim skalinama. 
Načelnica je kazala da je na uređenje Krojevih skalina utrošeno oko 50.000,00 kuna. Također 
je kazala da je ishođena suglasnost od konzervatora za postavljanje rukohvata na Krojevim 
skalinama. 
Tihomir Marinković je pitao načelnicu kakvo je stanje na računu Općine Bol. 
Načelnica je kazala da na računu ima oko 2.300.000,00 eura. 
Tihomir Marinković je pitao načelnicu što će učiniti povodom presude Upravnog suda vezano 
uz status direktora TZO Bol. 
Načelnica je kazala da rješenje suda o upisu direktora Turističke zajednice općine Bol nije 
pravomoćno. 
Također je kazala kako ne želi komentirati sudske presude, te da se presuda odnosi na 
postupanje Ministarstva turizma te da je predmet vraćen Ministarstvu na ponovni postupak. 
Daljnji tijek  događanja ovisi o odlukama Ministarstva turizma. 
Tihomir Marinković je pitao načelnicu da li se smatra osobno odgovornom za provođenje  
četiri kruga natječaja za izbor direktora TZO, koji se kasnije pokazao kao nezakonit. 
Načelnica je rekla sa se ne smatra osobno odgovornom jer je Ministarstvo turizma, kao više 
tijelo, potvrdilo njihov izbor. 
Tihomir Marinković je pitao koliko je koštao laserski „light show“ organiziran za Bolsku 
fjeru. Rekao je da je prema njegovim saznanjima taj spektakl koštao 12.000,00 € (oko 
90.000,00 kuna), dok su vatrometi prijašnjih godina koštali oko 6.000,00 kuna. 
Načelnica je rekla da će provjeriti te iznose, te da će naknadno dati pisani odgovor na 
postavljeno pitanje. 
Ante Selak je pitao da li se je novo prometno  rješenje na Velom mostu pokazalo 
učinkovitijem nego dosadašnje. 
Ivan Cvitović je kazao da se stanje na Velom mostu bilo kudikamo bolje nego ranijih godina. 
Bile su manje gužve i povećana je prohodnost. 
Ante Selak je pitao imamo li kakav projekt odnosno bolje prometno rješenje za reguliranje 
prometa na križanju ulica Novi put i ulice Hrvatskih domobrana. 
Načelnica je kazala da, za sada, nemamo projekt reguliranja prometa na tom području, ali da 
se prostorno planskom dokumentacijom tu planira izgradnja kružnog toka. 
Ante Selak predlaže izgradnju autobusnog stajališta na ulazu u Bol (Podborje). 
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Načelnica je kazala da postoji ideja izgradnje autobusnog kolodvora na parkiralištu na ulazu u 
Bol. 
Ante Selak je pitao kada možemo očekivati natječaje za zapošljavanje komunalnog redara i 
pročelnika. 
Načelnica je kazala da su ti natječaji u pripremi te se može očekivati njihovo skoro 
raspisivanje. 
Ante Selak je pitao kakvi su komentari javnosti na idejno rješenje novih štandova na Šetnici. 
Načelnica je kazala kako nema puno zainteresiranih koji bi komentirali predloženi projekt. 
Istaknula je da imamo nekoliko pozitivnih komentara građana te nekoliko negativnih 
komentara korisnika štandova na Šetnici. 
Tihomir Marinković je kazao da je ranije idejno rješenje bilo kvalitetnije nego sadašnje, te da 
je osmišljeno u suradnji sa korisnicima. Istaknuo je da korisnici štandova na Šetnici sada nisu 
sudjelovali u osmišljavanju projekta. 
Zdravko Bartulović smatra da općina treba zauzeti konačan stav o izgledu tih štandova i 
konačno realizirati taj projekt. Ističe da nije moguće ugoditi svakome te da konačno treba 
presjeći sve rasprave i zamijeniti derutne štandove. 
Ante Selak je pitao kada se može očekivati početak gradnje I. faze luke na Račiću. 
Načelnica je kazala kao je u tijeku postupak ishođenja građevinske dozvole za gradnju I. 
dijela luke, te da o trenutku izdavanja građevinske dozvole ovisi početak gradnje. 
Ante Selak je pitao jesu li riješeni imovinskopravni odnosi u Domu kulture. 
Načelnica je kazala da je odbijen naš prijedlog za ispravnim postupkom za česticu u 
vlasništvu obitelji Kraljević, te da su u tijeku pregovori za kupnju te nekretnine. Naime, 
trenutno je u tijeku izrada vještva kojim će se utvrditi tržišna vrijednost nekretnine u 
vlasništvu obitelji Kraljević, a vještaka je predložila obitelj Kraljević. 
Lea Marinković je kazala da bi za iduću turističku sezonu trebalo ozbiljnije poraditi na 
uređenju plaže za pse. Ističe da dosta gostiju dolaze sa kućnim ljubimcima, ali i da veliki broj 
Boljana ima pse, te da je svima njima potrebna plaža gdje mogu dovoditi svoje pse. 
Lea Marinković je kazala kako bi općinski službenici trebali obići sve javne površine i 
utvrditi da li su ih korisnici nakon turističke sezone ostavili u urednom i čistom stanju. 
Zdravko Bartulović je kazao da je neprihvatljivo da se idejni projekt izgradnje POS stanova 
izrađuje 6-7 mjeseci. Također smatra da je nerealna etalonska cijena građenja od 900 €. 
Smatra da Vlada RH tu cijenu treba uskladiti sa realnim stanjem na tržištu, a ne da jedinice 
lokalne samouprave sufinanciraju projekt, a već su dale zemljište za gradnju i oslobodile APN 
od obveze plaćanja komunalnog doprinosa. 
Zdravko Bartulović je primijetio da je općepoznata činjenica da je bolsko kino ugrađeno prije 
1968. godine te mu nije jasno kako se još nije ishodila uporabna dozvola za tu zgradu. 
Načelnica je kazala da će se uporabna dozvola ishoditi u postupku koji se vodi pred Uredom 
za graditeljstvo u Supetru. 
 
DNEVNI RED: 
POD 1) 
Voditeljica računovodstva Nives Mošić je vijećnicima pojasnila polugodišnji izvještaj o 
izvršenju proračuna općine Bol, za razdoblje siječanj- lipanj 2023. godine. 
Zakonska je obveza načelnice podnijeti izvješće o proračunu za razdoblje siječanj-lipanj 
2023. godine. 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bol za razdoblje siječanj- lipanj 2023. 
godine sadrži: 

 Izvršenje općeg i posebnog dijela Proračuna Općine Bol u razdoblju od 01.01.2023. do 
30.06.2023. godine  
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 Izvještaj o zaduživanju na domaćem i stranom tržištu novca i kapitala u razdoblju od 
01.01.2023. do 30.06.2023. godine  

 Izvještaj o danim jamstvima i izdacima po danim jamstvima u razdoblju od 
01.01.2023. do 30.06.2023. godine  

 Izvještaj o izdacima za udjele u glavnici u razdoblju od 01.01.2023. do 30.06.2023. 
godine 5) Obrazloženje ostvarenja prihoda i primitaka, rashoda i izdataka Proračuna 
Općine Bol u razdoblju od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine  

 Izvještaj o stanju novčanih sredstava u razdoblju od 01.01.2023. do 30.06.2023. 
godine 

 Prijenos proračunskim korisnicima u razdoblje od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine  
 Izvještaj o obvezama u razdoblju od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine  
 Izvještaj o potraživanjima Općine Bol u razdoblju od 01.01.2023. do 30.06.2023. 

godine 10) Izvještaj o sudskim sporovima Općine Bol u razdoblju od 01.01.2023. do 
30.06.2023. godine.  

Općina Bol je u razdoblju siječanj - lipanj 2023. godine realizirala:  

✓ Prihode u iznosu od 1.460.896,83 eura  

✓ Rashode u iznosu od 1.402.969,16 eura 
Iz navedenog proizlazi višak poslovanja u iznosu od 57.927,67 eura.  
Višak iz prethodnih godina iznosi 1.478.976,93 eura, što bi značilo da je rezultat poslovanja 
za razdoblje siječanj - lipanj 2023. godine višak u iznosu od 1.536.904,60 eura.  
Konsolidirani izvještaj Općine Bol u razdoblju siječanj - lipanj 2023. godine, odnosno 
izvještaj proračuna općine i proračunskih korisnika: 

✓ Prihodi u iznosu od 1.494.984,79 eura  

✓ Rashodi u iznosu od 1.448.982,77 eura  
Iz navedenog proizlazi višak poslovanja u iznosu od 46.002,02 eura.  
Višak iz prethodnih godina iznosi 1.485.548,17 eura, što bi značilo da je rezultat poslovanja 
za razdoblje siječanj - lipanj 2023. godine višak u iznosu od 1.531.550,19 eura.  
 
Vijećnici su sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijeli odluku o prihvaćanju  
izvješća o  proračunu za razdoblje siječanj-lipanj 2023. godine, a donesena odluka će se  
objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 2) 
Voditeljica računovodstva Nives Mošić je obrazložila rebalans proračuna općine Bol za 2023. 
godinu, te je predložila da se prihodi i rashodi povećaju za 655.819,00 €, te ostaju 
uravnoteženi, a sa ovom izmjenom prihodi i rashodi u 2023. godini se predlažu u iznosu od 
4.559.532,00 €.  
Najveći iznosi rashoda se povećavaju u kontima kupnje građevinskog zemljišta u naselju 
Blato Ratac u iznosu od 380.000,00 eura, za gradnju prve faze groblja u iznosu od 143.000,00 
€, za uređenje Vukovarske ulice u iznosu od 53.000,00 €.  
Za pokriće ovih rashoda planirano je povećanje prihoda od poreza u iznosu od 180.000,00 €, 
povećanje naknade za upotrebu pomorskog dobra u iznosu od 54.000,00 €, te višak prihoda 
poslovanja se povećava za 380.000,00 €, te sad iznosi 1.200.000,00 €.  
Planirano povećanje prihoda i rashoda je realno jer odgovara ostvarenom stanju na kontima 
do danas te planiranima prihodima i rashodima u iduća dva mjeseca. 
Budući da je odbor za socijalnu skrb prije dva dana donio odluku o novim isplatama socijalno 
ugroženim osobama, članovi odbora za financije predlažu da se konto socijalne skrbi do kraja 
2023. godine poveća za 25.000,00 €, te da sada iznosi 60.000,00 €, a da se konto za kupnju 
zelenih površina smanji za 25.000,00 €.  
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Članovi Odbora za financije i proračun su na svojoj sjednici predložili vijeću općine Bol 
donošenje odluke o prihvaćanju prvog rebalansa proračuna općine Bol prema prethodnim 
odredbama. 
 
Vijećnici su sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijeli odluku o prihvaćanju  
prvog rebalansa proračuna općine Bol za 2023. godinu, a donesena odluka će se  objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 3) 
Nataša Paleka Jakšić je vijećnike upoznala sa prijedlogom izmjena i dopuna programa gradnje 
komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
Naime, Općina Bol u 2023. godini predviđa gradnju slijedeće komunalne infrastrukture sa 
procijenjenim troškovima:    
1. Građevine komunalne infrastrukture koje će se graditi radi uređenja neuređenih dijelova 
građevinskog područja:  
 - Vukovarska ulica  80.000,00 €  
- Postirska ulica 26.550,00 € - Cesta u R3 zoni 26.550,00 €  
- Pučiška ulica 26.550,00 €  
- Popločenje ulice Rudina 270.000,00 € 
 - Kanalizacijski i vodoopskrbni sustav i pročistač za Murvicu  13.280,00 € 
 - Gradnja nove kanalizacije  13.280,00 € 
 - Uređenje dijela Dalmatinske ulice  26.550,00 €  
-  Uređenje parka kod spomenika palima za domovinu 5.240,00 €  
 2. Građevine komunalne infrastrukture koje će se graditi u uređenim dijelovima 
građevinskog područja:  
- Potporni zid na obilaznici 0,00 €  
- Uređenje trotoara na obilaznici 13.280,00 €  
- Kameni zid Uz Obalu 3.300,00 €  
- Potporni zid Murvica 17.260,00 €  
- Javna rasvjeta u centru mjesta  66.370,00 €  
- Javna rasvjeta Put Zlatnog rata 10.000,00 €  
- Javna rasvjeta Murvica  30.000,00 €  
- Ostala javna rasvjeta 17.000,00 €  
- Popločenje šematorija kod Dominikanskog samostana 0,00 €   
- Dječje igralište u vrtiću 120.000,00 €  
- Odvodni kanal niz Bračku cestu 0,00 €   
3. Građevine komunalne infrastrukture koje će se graditi izvan građevinskog područja:  
- Gradnja novog groblja, prva faza 243.205,84 €  
4. Postojeće građevine komunalne infrastrukture koje će se rekonstruirati i način 
rekonstrukcije:   
- Takve građevine nisu planirane u 2023.   
5. Građevine komunalne infrastrukture koje će se uklanjati:  
- Takve građevine nisu planirane u 2023.      
Program građenja komunalne infrastrukture sadrži procjenu troškova projektiranja, revizije, 
građenja, provedbe stručnog nadzora i provedbe projekata građenja komunalne infrastrukture, 
što obuhvaća slijedeće troškove:  
1. Troškovi zemljišta na kojem će se graditi komunalna infrastruktura  
2. Troškovi uklanjanja i izmještanja postojećih građevina i trajnih nasada,  
3. Troškove sanacije zemljišta  
4. Troškove izrade projekata i druge dokumentacije  
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5. Troškove ishođenja akata potrebnih za izvlaštenje, građenje i uporabu građevina 
komunalne infrastrukture  
6. Troškove građenja i provedbe stručnog nazora građenja komunalne infrastrukture  
7. Troškove evidentiranja u katastru i zemljišnim knjigama.   
Predloženim Programom gradnje komunalne infrastrukture je u 2023. godini predviđeno 
utrošiti ukupno 1.008.415,84 €. 
Financijska sredstva potrebna za ostvarivanje ovog Programa osigurati će se iz komunalnog 
doprinosa u iznosu od 66.370,00 €, iz komunalne naknade u iznosu od 265.400,00 €, iz 
spomeničke rente 10.270,00 €, iz pomoći 94.250,00 €, a preostali iznos od 572.125,84 € će se 
osigurati iz ostalih prihoda za posebne namjene.  
Načelnica općine Bol je dužna podnijeti izvješće o izvršenju programa građenja komunalne 
infrastrukture za prethodnu kalendarsku godinu zajedno s izvješćem o izvršenju proračuna za 
prethodnu kalendarsku godinu.   
 
Vijećnici su sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvatili program gradnje 
komunalne infrastrukture za 2023. godinu,  a program će se objaviti u "Službenom glasniku" 
Općine Bol. 
 
POD 4) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje prijedloga izmjena i 
dopuna programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu.  
Predloženim programom se određuje:  
- Opis i opseg poslova održavanja komunalne infrastrukture s procjenom pojedinih troškova 
po djelatnostima  
- Iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje programa s naznakom izvora 
financiranja.   
 Program održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini na području općine Bol donosi 
se za sljedeće komunalne djelatnosti:   
1. održavanje nerazvrstanih cesta (koje se koriste za promet vozilima, koje svatko može 
slobodno koristiti, a koje nisu razvrstane kao javne ceste)  
2. održavanje javnih prometnih površina na kojima nije dopušten promet motornim vozilima 
(trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta, plaže, biciklističke i pješačke staze…)  
3. održavanje javnih parkirališta (javne površine koje se koriste za parkiranje motornih vozila 
i drugih cestovnih vozila s pripadajućom opremom na zemljištu u vlasništvu općine Bol)   
4. održavanje javnih zelenih površina (parkovi, drvoredi, živice, cvijetnjaci, travnjaci, skupine 
ili pojedinačna stabla, dječja igrališta s pripadajućom opremom, javni športski rekreacijski 
prostorima, zelene površine uz ceste i ulice.)   
5. održavanje građevina, uređaja i predmeta javne namjene (nadstrešnice na stajalištima 
javnog prometa, javni zdenci, vodoskoci, fontane, javni zahodi, javni satovi, ploče s planom 
naselja, oznake kulturnih dobara, zaštićenih dijelova prirode i sadržaja turističke namjene, 
spomenici i skulpture te druge građevine, uređaji i predmeti javne namjene lokalnog značaja.  
6. održavanje javne rasvjete (građevine i uređaji za rasvjetljavanje nerazvrstanih cesta, javnih 
prometnih površina, javnih parkirališta, javnih zelenih površina i drugih površina od 
društvenog značaja u vlasništvu općine Bol)    
7. održavanje groblja i krematorija unutar groblja (ograđeni prostori na kojima se nalaze 
grobna mjesta, mrtvačnica, krematorij, dvorane za izlaganje na odru, predmeti i oprema na 
površinama groblja)   
8. održavanje građevina namijenjene obavljanju djelatnosti javnog prijevoza (autobusni 
kolodvor, prostor prodaje karata i ukrcaja i iskrcaja putnika u pomorskom prometu)   
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9. održavanje građevina javne odvodnje oborinskih voda (vododerine, potoci, slivnici na 
javnim površinama)  
 10. održavanje zgrada u vlasništvu ili korištenju općine Bol.(kino, dom kulture, općinska 
knjižnica, dječji vrtić, upravna zgrada općine, zavičajni muzej, dom na Vidovoj gori, Dom za 
stare i nemoćne)   
Za izvršenje ovog Programa  planira se u toku 2023. godine ukupno potrošiti 352.080,00 € 
Financijska sredstva potrebna za ostvarivanje ovog Programa osigurati će se iz komunalne 
naknade u ukupnom iznosu od 199.130,00 €, a preostali iznos od 152.950,00 € će se osigurati 
iz poreznih prihoda.     
Od ukupnog iznosa, iznos od  199.130,00 € će se uplatiti općinskom komunalnom poduzeću 
Grabov rat d.o.o. na osnovi računa za obavljene usluge. 
Grabov rat d.o.o. je navedena sredstva dužan utrošiti za provođenje ovog Programa i to: za 
plaće djelatnika i za nabavku materijala i opreme u svrhu provođenja ovog Programa.   
Iznos od 152.950,00 € će se uplatiti za  održavanje javnih zgrada u vlasništvu ili korištenju 
općine Bol i održavanje ostale komunalne infrastrukture izvođačima radova prema 
ispostavljenim računima.   
Načelnica Općine Bol podnosi Vijeću općine Bol Izvješće o Programu održavanja komunalne 
infrastrukture za prethodnu godinu istodobno s izvješćem o izvršenju proračuna.  
 
Vijećnici su sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvatili program održavanja 
komunalne infrastrukture za 2023. godinu,  a program će se objaviti u "Službenom glasniku" 
Općine Bol. 
 
POD 5) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke o 
usvajanju plana zaštite od požara općine Bol. 
Predloženom odlukom usvaja se Plan zaštite od požara Općine Bol, izrađen od strane 
ovlaštenog izrađivača tvrtke Alfa Atest d.o.o. iz Splita.  
Plan zaštite od požara Općine Bol sadržava podatke i grafičke prikaze neophodne za 
učinkovitu provedbu vatrogasnih djelovanja na području Općine Bol, te određena prava i 
odgovornosti iz područja zaštite od požara i vatrogastva. Sadržaj plana određen je 
Pravilnikom o planu zaštite od požara.  
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o usvajanju plana zaštite od požara općine Bol,  
a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 6) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje odluke o usklađenju 
procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija općine Bol 
Predloženom odlukom usvaja se usklađenje Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških 
eksplozija Općine Bol, izrađeno od strane ovlaštenog izrađivača tvrtke Alfa Atest d.o.o. iz 
Splita.  
Procjena ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija izrađena je 2018. godine i prihvaćena 
od strane Općinskog vijeća Općine Bol temeljem pozitivnog mišljenja Ministarstva unutarnjih 
poslova - Odjela inspekcije.  
Obveza usklađenja predmetne procjene temelji se na članku 13. stavku 7. Zakona o zaštiti od 
požara („Narodne novine“ broj 92/10 i 114/22). 
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Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o usklađenju procjene ugroženosti od požara i 
tehnoloških eksplozija općine Bol,  a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine 
Bol. 
 
POD 7) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike prijedlogom odluke o davanju  
suglasnosti na izmjene i dopune Statuta općinske knjižnice „Hrvatska čitaonica“ Bol. 
Naime, zbog promjene adrese potrebno je promijeniti članak 5. Statuta. 
Zbog toga se članak 5. Statuta Općinske knjižnice „Hrvatska čitaonica“ Bol (“Službeni 
glasnik“ Općine Bol br. 9/2022) mijenja se i glasi. „Sjedište Knjižnice je u Bolu, na adresi 
Račić 2. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO dali suglasnost na predloženu promjenu Statuta općinske 
knjižnice „Hrvatska čitaonica“ Bol, a suglasnost će se objaviti u "Službenom glasniku" 
Općine Bol. 
 
POD 8) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje odluke o pripadnosti 
lokalnoj akcijskoj grupi Brač. 
Načelnica je kazala da mi sada donosimo odluku o priključenju LAG-u Brač kako bi preko 
njih povukli sredstva iz EU fondova. 
Naime, Općina Bol  je sudjelovala u formiranju i djelovanju udruge Lokalna akcijska grupa 
„Brač, Šolta…“, skraćeno LAG „Brač, Šolta,…“, sa sjedištem u Supetru, Jobova b.b., upisane 
u Registar udruga Republike Hrvatske 29. studenog 2011. godine pod registarskim brojem 
17004341, OIB 55328217703.   
Lokalna akcijska grupa „Brač, Šolta“ istupanjem općine Šolta 2014. godine, preimenovana je 
u Lokalna akcijska grupa „Brač“ (dalje u tekstu LAG „Brač“), koja je naslijedila sva prava i 
obveze osnovane pravne osobe (OIB 55328217703).    
 LAG „Brač“ osnovan je s ciljem promicanja ruralnog razvoja i unapređenje inicijativa i 
interesa od značaja za razvoj Grada Supetra i općina Sutivan, Postira, Pučišća, Selca, Milna, 
Bol, Nerežišća  te svih lokalnih, gospodarskih i društvenih aktera na području otoka Brača, 
kao i drugih zainteresiranih lokalnih samouprava ruralnih područja uz uvjet da prihvaćaju 
principe i ciljeve određene statutom udruge.   
 Osnivanjem LAG-a „Brač“ Općina Bol je stekla sva prava i obveze člana LAG-a Brač danom 
pristupanja LAG-u Brač. Prava Općine Bol kao člana LAG-a Brač su birati i biti biran u sva 
tijela LAG-a „Brač“, sudjelovati u utvrđivanju zajedničke politike i programa LAG-a „Brač“, 
odlučivati o sredstvima i imovini LAG-a „Brač“, sudjelovati u aktivnostima od zajedničkog 
interesa i druga prava koja su utvrđena Statutom LAG-a „Brač“.   
Obveza Općine Bol je plaćanje članarine, koja je određena aktom LAG-a „Brač“ te 
pomaganje rada LAG-a dotacijom iz svog Proračuna.    
Predstavničko tijelo Općine Bol ovlastilo je Načelnika da sklapa sve akte, odabire 
predstavnike Općine Bol u LAG-u „Brač“ te da poduzima sve radnje s ciljem osnivanja LAG-
a. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o  pripadnosti lokalnoj akcijskoj grupi Brač,  a 
odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 9) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je pojasnila vijećnicima da predložena odluka o 
zabrani izvođenja radova za 2024. godinu određuje pitanja privremene zabrane izvođenja 
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građevinskih radova na području Općine Bol, koji se odnose na zemljane radove i radove na 
izgradnji konstrukcije građevina, odnosno vrste radove za vrijeme trajanja turističke sezone, 
razdoblje kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ograničava i privremeno zabranjuje 
izvođenje građevinskih radova. 
Odluka se, sukladno zakonskim odredbama, donosi za iduću kalendarsku godinu. 
Također je prethodno pribavljeno mišljenje  Turističke zajednice općine Bol. 
Privremeno je zabranjeno izvoditi zemljane radove i radove na izgradnji konstrukcija svih 
vrsta građevina, osim građevina javne i društvene namjene za obavljanje djelatnosti u 
području društvenih djelatnosti (odgoja, obrazovanja, prosvjete, znanosti, kulture, sporta, 
zdravstva i socijalne skrbi), radu državnih tijela i organizacija, tijela i organizacija jedinice 
lokalne i područne (regionalne) samouprave, pravnih osoba s javnim ovlastima i vjerskih 
zajednica te prometne infrastrukture. 
Zabrana izvođenja radova u 2024. godini se ne odnosi na: 
 -građenje objekata za koje je odlukom Vlade RH ili posebnim zakonom utvrđen interes 
Republike Hrvatske, 
-izvođenje radova na uklanjanju građevina na temelju inspekcijskog rješenja ili odluke drugog 
državnog tijela državne vlasti, 
-građenje građevina, odnosno izvođenje radova u godini u kojoj je odluka stupila na snagu. 
Zabrana izvođenja radova se odnosi na područje građevinske zone naselja Bol i naselja 
Murvica. 
Zabrana izvođenja radova se odnosi na razdoblje od 01. lipnja 2023. do  30. rujna 2024. 
godine i svake nedjelje i državnog praznika u toku preostalog razdoblja u godini, u vremenu 
od 00.00 do 24.00 sati. 
 
Ranije predložena Odluka o zabrani izvođenja radova za 2024. godinu donesena je 
JEDNOGLASNO, a objaviti će se u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 10) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje predložene odluke o 
koeficijentu za obračun plaće redara. 
Kazala je da se novim Zakonom o pomorskom dobru predviđa da općine i gradovi koji na 
svom području imaju pomorsko dobro moraju imati barem jednog pomorskog redara. 
Zbog toga će načelnica novim Pravilnikom o unutarnjem redu Jedinstvenog upravnog odjela 
općine Bol predvidjeti radno mjesto referenta-pomorskog redara, te je nužno da i općinsko 
vijeće odredi koeficijent za obračun plaće za to radno mjesto. 
Predloženom odlukom koeficijent za radno mjesto referent - pomorski redar se određuje u 
iznosu 2,80. 
Isti koeficijent se predlaže i za prometnog i komunalnog redara, ali i za moguće kombinacije 
ovih radnih mjesta: pomorsko-prometnog redara,  prometno-komunalnog redara, komunalno-
pomorskog redara. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli predloženu odluku o izmjeni koeficijenta za plaće 
redara,  a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 11) 
Predsjednica Odbora za socijalnu skrb Lea Marinković je članovima vijeća iznijela prijedlog 
odluke o socijalnoj skrbi. 
Istaknula je da su članovi odbora za socijalnu skrb utvrdili prijedlog odluke, a konačnu 
odluku donosi općinsko vijeće. 
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Predloženom Odlukom o socijalnoj skrbi utvrđuju se prava iz socijalne skrbi koja osigurava 
Općina Bol propisana Zakonom kojim se uređuje socijalna skrb te prava iznad standarda 
propisana Zakonom, uvjeti i način njihova  ostvarivanja, korisnici socijalne skrbi i postupak 
ostvarivanja tih prava. 
Navedena odluka se predlaže zbog usklađenja sa novom službenom valutom u Republici 
Hrvatskoj, te nije značajnije izmijenjena u odnosu na dosada važeću odluku. 
Naknade su blago povećane (zaokruživane na više  u eurske iznose), a jedina novost je isplata 
božićnice u iznosu od 50,00 eura  svim umirovljenicima. 
Također se predlaže smanjenje uvjeta duljine prebivališta na području općine sa dosadašnjih 5 
na 3 godine za ostvarivanje prava na socijalnu skrb. 
Nadalje, Lea Marinković je nazočne upoznala i sa ostalim zaključcima donesenim na sjednici 
Odbora. 
Tako je kazala da su donijeli odluku o isplaćivanju 70,00 eura mjesečno roditeljima djece sa 
posebnim potrebama koji koriste usluge asistenata u nastavi. 
Nadalje, kazala je da su na prošloj sjednici odbora članovi odbora su donijeli odluku da se 
udruzi Brački pupoljci daje mjesečna naknada u iznosu od 400,00 eura kako bi udruga imala 
redovne prihode i mogla planirati redovne aktivnosti. 
Također, članovi odbora su predložili da DVD Bol obavlja uslugu prijevoza pacijenata koji 
nemaju osiguran vlastiti prijevoz  do Doma zdravlja u Supetru. 
Članovi odbora smatraju da bi bilo korisno da se osnuje udruga građana u kojoj bi jedan 
volonter pomagao građanima u ostvarivanju prava na socijalnu zaštitu, a troškove 
financiranja rada udruge bi trebala snositi Općina ili bi sam Odbor direktno pokrivao 
troškove. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o socijalnoj skrbi,  a odluka će se objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 12) 
Predsjednica Nataša Paleka Jakšić je iznijela prijedlog odluke  o naknadama za rad članova 
općinskog vijeća općine Bol. 
Član Općinskog vijeća ima pravo na naknadu za rad u Općinskom vijeću, a određuje se u neto 
iznosu po članu Općinskog vijeća tako da ukupna godišnja neto naknada po članu Općinskog 
vijeća ne smije iznositi više od 796,34 eura. 
Prema njenom prijedlogu članovi Općinskog vijeća bi imali pravo na naknadu troškova za 
svoj rad u iznosu od 50,00 eura, neto po prisustvovanju sjednici Općinskog vijeća. 
Predsjednik Općinskog vijeća bi  imao pravo na naknadu troškova za svoj rad u mjesečnom 
iznosu od 100,00 eura neto, bez naknade za sudjelovanje na sjednicama Općinskog vijeća i 
komisija. 
Nadalje, predviđa se da članovi radnih tijela Općinskog vijeća imaju pravo na naknadu 
troškova za svoj rad u iznosu od  25,00 eura neto po prisustvovanju sjednici radnog tijela. 
Službenici Jedinstvenog upravnog odjela koji su po pozivu dužni prisustvovati sjednicama 
Općinskog vijeća i radnih tijela vijeća imali bi pravo na naknadu troškova za svoj rad u iznosu 
kao i vijećnici ukoliko se sjednica održava izvan radnog vremena. 
Navedena odluka se predlaže zbog usklađenja sa novom službenom valutom u Republici 
Hrvatskoj, te nije značajnije izmijenjena u odnosu na dosada važeću odluku. 
 
Odluka o naknadama za rad članova općinskog vijeća donesena je JEDNOGLASNO, te će se 
objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol, a primjenjuje se od 1. siječnja 2024. godine. 
 
POD 13) 
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Predsjednica Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke o dodijeli 
novčane pomoći i novčanih nagrada učenicima i studentima. 
Predloženom Odlukom se propisuju mjerila i način ostvarivanja prava na dodjeljivanje 
novčane pomoći i novčanih nagrada učenicima i studentima. 
Za dodjelu novčane pomoći općine Bol mogu se natjecati učenici i studenti koji ispunjavaju 
sljedeće uvjete: 
1. da su državljani Republike Hrvatske, 
2. da nisu stariji od 27 godina, 
3. da učenik ili student ima prebivalište na području Općine Bol, i to najmanje posljednje 3 
godina bez prekida, 
4. da su redoviti učenici srednje škole koji se školuju izvan Općine Bol, u školskim 
programima kojih nema na području općine Bol. 
Za dodjelu novčane pomoći općine Bol ne mogu se natjecati: 
1.  đaci koji ponavljaju školsku godinu, 
2.  studenti koji ponavljaju akademsku godinu, 
3.  i apsolventi. 
Predlaže se slijedeća visina naknada: 

- 200,00 eura za sve srednjoškolce sa područja Općine Bol koji se školuju izvan općine 
u školskim programima kojih nema na području Općine Bol, 

- 400,00 eura za sve redovne studente sa područja Općine Bol koji su prethodnu 
školsku ili akademsku godinu završili sa uspjehom do 3,49 (prosjek ocjena) , 

- 600,00 eura za sve redovne studente sa područja Općine Bol koji su prethodnu 
školsku ili akademsku godinu završili sa uspjehom od 3,50 do 4,49 (prosjek ocjena), 

- 800,00 eura za sve redovne studente sa područja Općine Bol koji su prethodnu 
školsku ili akademsku godinu završili sa uspjehom od 4,50 do 5,00 (prosjek ocjena), 

- 200,00 eura srednjoškolcima sa područja Općine Bol za odličan uspjeh (prosjek 
ocjena od 4,50 do 5,00), 

- 200,00 eura studentima sa područja općine jednokratna novčana nagrada za završeni 
preddiplomski sveučilišni studij (prvostupnik), 

- 400,00 eura studentima sa područja općine jednokratna novčana nagrada za završeni 
preddiplomski i diplomski sveučilišni studij ili integrirani preddiplomski i diplomski 
sveučilišni studiji (magistar), 

- 1.500,00 eura studentima sa područja općine jednokratna novčana nagrada za završeni 
akademski stupanj doktor znanosti ili doktor umjetnosti. 

Navedena odluka se predlaže zbog usklađenja sa novom službenom valutom u Republici 
Hrvatskoj, te osim blagog povećanja iznosa naknade, nije značajnije izmijenjena u odnosu na 
dosada važeću odluku. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o dodijeli novčane pomoći i novčanih nagrada 
učenicima i studentima,  a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 14) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje odluke o načinu 
obavljanja prijevoza putnika cestovnim vlakom. 
Ovom se odlukom propisuju uvjeti i način obavljanja prijevoza putnika cestovnim vlakom na 
području Općine Bol, te uvjeti i postupak javnog natječaja za obavljanje prijevoza putnika 
cestovnim vlakom. 
Na području Općine Bol mogu  prometovati najviše dva cestovna vlaka. 
Jedna fizička ili pravna osoba može zaključiti jedan Ugovor za obavljanje prijevoza osoba  
Ugovor se sklapa na vrijeme od 5 godina uz godišnju naknadu. 
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Minimalna visina godišnje naknade iznosi 10.000,00 eura. 
Natječaj se provodi prikupljanjem pisanih ponuda. 
Natječaj se provodi javnim otvaranjem pristiglih ponuda. 
O postupku otvaranja ponuda sastavlja se zapisnik. 
Najpovoljnija ponuda je, uz ispunjenje uvjeta iz natječaja, najviša ponuđena godišnja 
naknada. 
Prednost pri odabiru ponude, uz ispunjenje uvjeta iz natječaja, u slučaju jednake ponuđene 
godišnje naknade, ima ponuđač koji je ranije dostavio ponudu. 
Prijevoz putnika cestovnim vlakom se odvija u skladu s općim planom organizacije javnog 
prometa po naseljima Općine Bol. 
Cestovni vlak mora, osim zakonom predviđenih uvjeta, imati osigurano najmanje jedno 
mjesto za invalide i dječja kolica. 
Ivan Cvitović je predložio da se članak 8. predložene odluke nadopuni na način da ponuda na 
natječaj, uz do sada predložene dokaze i isprave,  sadrži: 
-dokaz da ponuditelj ima u vlasništvu ili najmu, leasingu i sl. rezervnu lokomotivu za 
obavljanje djelatnosti, 
-potvrdu da se najmanje jednu godinu prije raspisivanja natječaja bavio djelatnošću prijevoza 
cestovnim vlakom (potvrda lokalne samouprave ili drugog tijela sa kojim je imao ugovor o 
obavljanju prijevoza cestovnim vlaskom. 
 
Odluka o načinu obavljanja prijevoza putnika cestovnim vlakom, uz predloženu nadopunu, 
donesena je JEDNOGLASNO, te će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 15) 
Skupina koncesionara sa plaže Zlatni rat je uputila dopis općinskom vijeću u kojem tvrde da 
imaju drastičan pad prometa u odnosu na prošlu i sve prijašnje godine poslovanja. 
Ističu da se pad kreće između 40 i 50 % prošlogodišnjeg prometa. 
Zbog toga traže da im se značajno smanji naknada za korištenje općinske imovine na 
pomorskom dobru. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO odbili ovu zamolbu. 
Naime, ovaj dopis je zaprimljen u mjesecu srpnju, dok je drugi dio sezone bio iznimno dobar, 
a turistički rezultati su prema statističkim podacima TZO-a bolji nego lani. 
 
Potpuni tijek sjednice nalazi se na tonskom zapisu, koji se sukladno članku 89. Poslovnika 
Općine Bol (“Službeni glasnik” Općine Bol br. 05/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19) čuva u uredu  
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol. 
 
Otvoreni dio sjednice je završio u 21.10 sati 
 
Zapisnik sastavila: Svjetlana Baković  
 
 

Predsjednica vijeća: 
 

Nataša Paleka Jakšić 


